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Szanowny Panie Prezydencie
Bardzo proszę, wręcz przedstawiam oczekiwania i żądania mieszkańców odnośnie rozpoczęcia prac projektowych dotyczących
długoterminowej inwestycji jaką jest wykonanie kanalizacji dla dzielnic Stodoły, Grabownia, Chwałęcice.
Proszę uwzględnić w budżecie Miasta Rybnik na rok 2020 środki na wykonanie projektu tej inwestycji.
Mieszkańcy wskazanych dzielnic wykazali się zrozumieniem przy skanalizowaniu Rybnika ze środków unijnych, zrozumieli potrzeby
inwestycyjne dla Rybnika takie jak droga Gliwicka, Rudzka, a teraz droga Pszczyna-Racibórz. Mieszkańcy wykazali się też zrozumieniem przy
inwestycjach związanych z upiększaniem Rybnika, rybnickiego rynku oraz poszczególnych dzielnic. Uważam, że teraz czas aby Zarząd Miasta
Rybnik wykazał się zrozumieniem podstawowych, ekologicznych potrzeb dzielnic Chwałęcice, Stodoły, Grabownia.

Z nadzieją na pozytywne rozpatrzenie naszej prośby z góry serdecznie dziękuję.

Z poważaniem
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnik
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